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§ 3  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

Anna Jonazon frågade vad som sagts på mötet angående 

”Modulhusen” som SLK kallat till den 29 april. 

Awad Hersi redogjorde kortfattat om vad som muntligt framkommit 

vid mötet. 

 

Sus Andersson frågade hur stadsdelen gör med att involvera de olika 

råden i svaret till remissen ”Låt fler forma framtiden”. 


